
Schriftelijke vragen aan het college 
(ex art. 32 Reglement van Orde voor de raad)   
 

 

 
Algemene informatie: Een raadslid kan schriftelijke vragen stellen (artikel 32 RvO) aan het college of de 
burgemeester. Het gaat om het verkrijgen van feitelijke informatie waarbij een opvatting van het college wordt 
gevraagd. De vragen en antwoorden zijn openbaar en te vinden op de website.  
Informatie over de procedure voor raadsleden:  
- Het formulier wordt ingevuld.  
- Het ingevulde vragenformulier wordt (als Worddocument) gemaild naar Raadsvragen. 
- De vragen worden altijd schriftelijk beantwoord.  
- De vragen kunnen ook mondeling beantwoord worden tijdens een raadsvergadering: schriftelijke 

beantwoording volgt dan later.   
Informatie over de procedure voor de organisatie: 
- De antwoorden worden ingevoegd in het vragenformulier, direct onder de betreffende vraag.  
- Ook wanneer de vragen mondeling zijn of worden beantwoord, worden de antwoorden in het formulier gezet. 
- Vervolgens wordt het vragenformulier (als PDF) gemaild naar Raadsvragen. 
- Beantwoording moet binnen 30 dagen plaatsvinden.   

Datum 03-04-2025 

Fractie PVV Oldambt 

Vragensteller Arend Slijm 

Beantwoording 
(zie toelichting) 

Mondeling tijdens de raadsvergadering   nee 

Alleen schriftelijk ja  

Onderwerp 
 

Artikel in dvhn met betrekking Pontis Winschoten 

De fractie van de PVV heeft de volgende vragen betreft het artikel in het DVHN 2 april 2025 

 

 

Vraag/vragen: 

1. Bent u bekend met het bericht: ‘Pontis: Ga niet alleen het Rosarium in’ uit het 

Dagblad van het Noorden van woensdag 2 april 2025?  

Ja, wij zijn bekend met het bericht 

2. Bent u op de hoogte van een email die de schoolleiding van Pontis aan 

ouders/verzorgers rondgestuurd heeft met daarin het advies aan leerlingen 

om niet alleen het Rosarium in te gaan?  

Ja, daar zijn we mee bekend omdat ouders ons hebben geï nformeerd dat ze 

het bericht hadden ontvangen We waren voor het verzenden van de mail niet 

geï nformeerd door Pontis 

3. Uit het artikel blijkt dat de politie niet op de hoogte is van deze situatie. Hoe en 

waardoor komt dat?  

De politie is vooraf ook niet op de hoogte gebracht of betrokken bij de 

totstandkoming van het artikel of de brief.  In die zin waren zowel politie als 

gemeente verrast. 
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4. Deelt het College de zorgen van de PVV-fractie en van de schoolleiding van 

Pontis en zo ja, wanneer zal het gesprek plaatsvinden tussen de 

verantwoordelijke wethouder (Nieboer) met de schoolleiding van Pontis en 

wordt de gemeenteraad hiervan op de hoogte gesteld? Zo ja, wanneer. Zo nee, 

waarom niet? 

Het college hecht groot belang aan een veilige leer- en leefomgeving, zowel 

binnen de school als in de directe omgeving. Adviseur openbare orde en 

veiligheid heeft aan de hand van het kranten artikel direct contact met Pontis 

opgenomen en heeft hier uitvoerig met hen over gesproken. Ook de 

Wethouder heeft gesprekken gehad met het bestuur van Pontis naar 

aanleiding van de brief en het krantenartikel.    

5. Op sociaal media gaan berichten rond dat deze situatie te maken heeft met 

spanningen tussen bewoners van het nabijgelegen azc en leerlingen van 

Pontis. Is dat zo en kan het College hiervoor een verklaring geven en een 

reflectie? 

 Het is gebleken dat het COA dan wel COA bewoners hier niets mee te maken 

hebben. 

6. Wat is volgens het College de oorzaak van het feit dat leerlingen geadviseerd 

worden om niet meer alleen het Rosarium in te gaan? Graag hierop een 

uitgebreide reflectie. 

 In het RJO (risico jongeren overleg) is er vanuit Pontis medegedeeld dat er een 

aantal weken geleden een incident heeft plaatsgevonden in/ om het rosarium 

tijdens schooltijd. Later zijn er aanvullende signalen door de school 

geconstateerd omtrent het rosarium.  Reden voor de school om de ouders het 

bericht te sturen.  
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7. Is het College net als de PVV-fractie van mening dat deze situatie onacceptabel 

is? En wanneer denkt het College dat leerlingen weer alleen het Rosarium in 

kunnen gaan? 

Het college hecht groot belang aan een veilige leer- en leefomgeving, zowel 

binnen de school als in de directe omgeving. Een situatie die als onveilig wordt 

ervaren is ongewenst. Deze wordt momenteel door ons, in samenwerking met 

het gehele Risico Jongeren Overleg (RJO ), opgepakt. Binnen het RJO 

identificeren we regelmatig zogenaamde "hotspots"- locaties waar veel 

overlast wordt ervaren. Op deze plekken voeren buitengewoon 

opsporingsambtenaren (boa’s), jongerenwerk en de politie extra toezicht uit 

om de veiligheid te waarborgen.   

   

https://dvhn.nl/groningen/oldambt/Leerlingen-Pontis-krijgen-advies-over-

bezoek-Rosarium-46008059.html 

 




